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Zápis  

z 13. zasedání Akademického senátu UHK dne 5. prosince 2018 
____________________________________________________________ 

 
Přítomni: doc. Hana Tomášková, dr. Miroslav Joukl, dr. Daniel Jezbera, dr. Ivan Růžička, 
dr. Lukáš Vízek, doc. Martin Šandera, doc. Petra Marešová, doc. Blanka Klímová, doc. Jaroslava 
Severová, dr. Filip Rigel, Lucie Grundmannová, Bc. Matyáš Strnad, Bc. Václav Kňourek, Bc. Tomáš 
Rell, Adam Plachý, Bc. Zuzana Kučerová, Anežka Novotná, Bohumil Franc, Markéta Havlová, Jan 
Stonawski. 
 
Omluveni: dr. Václav Bělík, dr. Martin Kuneš, Jan Špriňar, Bc. Václav Kňourek. 
 
Hosté: prof. Kamil Kuča, rektor, doc. Václav Janeček, prorektor, dr. Leona Stašová, prorektorka, 
doc. Jan Kříž, prorektor, dr. Zdeněk Beran, prorektor, Ing. Aleš Klicnar, kvestor, dr. Pavlína 
Springerová, děkanka FF, dr. Nella Mlsová, proděkanka PdF, Ing. Romana Albrechtová, tajemnice 
PdF, dr. Jaroslav Kacetl, předseda AS FIM, dr. Iva Junová, Dominik Šípoš. 
 
Prezenční listina je přílohou tohoto zápisu. 
 
Průběh jednání:  
Zasedání bylo svoláno podle čl. 8 (1) Jednacího řádu AS UHK. Zasedání zahájila a řídila 
předsedkyně AS UHK doc. Hana Tomášková; oznámila, že AS UHK je usnášeníschopný 
v celkovém počtu: 17 členů (KAP 9 a SK 8 členů).  
 
Program zasedání AS UHK byl navržen následovně:  

1) Složení slibu člena AS UHK. 
2) Schválení návrhu zakládací smlouvy Archeopark Všestary o.p.s. (předkládá Mgr. 

et Mgr. Pavlína Springerová, Ph.D., děkanka). 
3) Informace o Plánu investičních aktivit UHK na rok 2019 (předkládá prof. Ing. Kamil 

Kuča, Ph.D., rektor). 
4) Volba zástupce studentů UHK v RVŠ (předkládá doc. Ing. Hana Tomášková, Ph.D., 

předsedkyně AS UHK). 
5) Různé. 

 
V okamžiku hlasování byl počet přítomných členů AS UHK: KAP 9, SK 8, celkem 17. 
 
Hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0. 
Program 13. zasedání AS UHK byl schválen. 
 
Doc. Tomášková sdělila, že AS UHK hlasoval per rollam o změně jednoho termínu doplňovacích 
voleb na FF a PdF a doplnění volební komise FF. AS UHK nadpoloviční většinou hlasů tyto změny 
per rollam schválil.  
 
Bod 1. Složení slibu člena AS UHK. 
 
Doc. Tomášková informovala senátory o proběhlých doplňovacích volbách do AS UHK. Dle 
protokolů dodaných volebními komisemi se novými členy po složení slibu stanou: 
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- za KAP FF – JUDr. Filip Rigel, Ph.D. 
- za SK FF – Sabina Zdráhalová 
- za SK PdF – Jan Stonawski. 
 
Za nové členy přečetl slib Jan Stonawski a ostatní se ke slibu připojili vyjádřením „slibuji“. 
 
AS UHK je usnášeníschopný v celkovém počtu: 20 členů (KAP 10 a SK 10 členů). 
 
Bod 2. Schválení návrhu zakládací smlouvy Archeopark Všestary o.p.s. (předkládá Mgr. 
et Mgr. Pavlína Springerová, Ph.D., děkanka). 
 
Dr. Springerová představila návrh smlouvy, sdělila, že UHK a KHK patří mezi zakladatele o.p.s. 
Vysvětlila navržené změny ve jmenování členů správní a dozorčí rady a finanční podpoře – nově 
„závazek veřejné služby“ poskytovaný KHK na provoz archeoparku. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla.  
 
Hlasování: pro - 20, proti - 0, zdržel se - 0. 
AS UHK schválil návrh zakládací smlouvy Archeopark Všestary o.p.s. 
 
Bod 3. Informace o Plánu investičních aktivit UHK na rok 2019 (předkládá prof. Ing. Kamil 
Kuča, Ph.D., rektor). 
 
Doc. Kříž představil plán investičních aktivit, dokument předkládá senátu pro informaci, 
dle rozhodnutí MŠMT nepodléhá schválení. Plán není závazný, obsahuje plánované akce, kde 
mohou nastat určité změny. Po jednání kolegia rektora byla do plánu zapracována částka 2 mil. 
související s archeologickými pracemi.  
 
Diskutoval se záměr vzniku nového oddělení kvality, které bude spolupracovat zejména s RVH 
a podpoří příp. snahu o získání institucionální akreditace (prof. Kuča, doc. Šandera); obsah, 
význam a využití urbanisticko-architektonické studie kampusu a příp. výstavba parkovacího domu 
(dr. Jezbera, Ing. Klicnar, prof. Kuča); potřeba a (ne)možnost výstavby nové tělocvičny, která 
se společně s ostatními univerzitami v HK z důvodu nedostatku finančních prostředků jeví jako 
nereálná; rektor bude na dané téma jednat s novým vedením MM HK. 
 
Hlasování: pro - 19, proti - 0, zdržel se - 1. 
AS UHK projednal Plán investičních aktivit UHK na rok 2019. 
 
Bod 4. Volba zástupce studentů UHK v RVŠ (předkládá doc. Ing. Hana Tomášková, Ph.D., 
předsedkyně AS UHK). 
 
Do stanoveného termínu byly předsednictvu AS UHK předloženy 2 kandidátní lístky pro volbu 
delegáta SK AS UHK v RVŠ.  Kandidáti Dominik Šípoš z PdF a Aneta Kulbová z FIM se vzhledem 
k rezignaci delegáta ucházeli v prvním kole o možnost být zvoleni do RVŠ a případně pak v kole 
druhém o post hlavního delegáta SK AS UHK v RVŠ. 
 
Byla zvolena volební komise: za KAP dr. Joukl a doc. Šandera a za SK Bohumil Franc. 
 
Hlasování o navržené volební komisi en block: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 3. 
Volební komise byla zvolena.  
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Volby probíhaly pouze ve SK AS UHK, proto doc. Tomášková vyhlásila pro KAP 15 min. přestávku 
a předala slovo volební komisi a předsedkyni SK Bc. Kučerové. 
Bc. Kučerová vyzvala kandidáty, aby se krátce představili. A. Kulbovou omluvil ze zasedání 
a zároveň představil dr. Kacetl, předseda AS FIM. 
 
Průběh voleb: 
 

• za studentskou komoru byli nominováni: student PdF UHK Dominik Šípoš 
a studentka FIM UHK Aneta Kulbová 

 
Výsledek hlasování 1. kola o možnost být zvolen kandidátem do RVŠ: celkem bylo rozdáno 
10 hlasovacích lístků členům studentské komory, z odevzdaných Dominik Šípoš obdržel 
10 platných hlasů a Aneta Kulbová obdržela 9 platných hlasů. Oba kandidáti postoupili do 2. kola. 
 
Výsledek hlasování 2. kola o post hlavního delegáta SK AS UHK v RVŠ: celkem bylo rozdáno 
10 hlasovacích lístků členům studentské komory, z odevzdaných Dominik Šípoš obdržel 
10 platných hlasů a Aneta Kulbová obdržela 0 platných hlasů. 
 
AS UHK zvolil dva zástupce studentů UHK v Radě vysokých škol, člena Dominika Šípoše 
a jeho náhradníka Anetu Kulbovou. 
 
Bod 8. Různé 
V bodě Různé nebyl předložen žádný bod. 

 
Usnesení z jednání AS UHK: 

 
1. Byl schválen program 13. zasedání AS UHK.  
2. AS UHK schválil návrh zakládací smlouvy Archeopark Všestary o.p.s.  
3. AS UHK projednal Plán investičních aktivit UHK na rok 2019.  
4. AS UHK zvolil dva zástupce studentů UHK v Radě vysokých škol, člena Dominika 

Šípoše a jeho náhradníka Anetu Kulbovou. 
 
 

O usnesení hlasovali přítomní členové akademického senátu veřejně. V okamžiku hlasování bylo 
v místnosti přítomno 20 členů AS UHK. 

Hlasování: pro - 20, proti - 0, zdržel se - 0. 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

Plánovaný termín příštího zasedání AS UHK: 9. 1. 2019. 
 
 
 
 
 

V Hradci Králové dne 5. 12. 2018       doc. Ing. Hana Tomášková, Ph.D. 
Zapsala: Iveta Vondráčková                                    předsedkyně AS UHK 
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